
1 (1)

SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Mikael Damberg (S)

2018/19:457 Den riktade lönesatsningen till Sveriges poliser

Som svar på min fråga angående målsättningen om antalet polisanställda år 
2024 betonade inrikesminister Mikael Damberg att Polismyndigheten och 
Polisförbundet gemensamt har presenterat hur man avser att utföra den satsning 
som riksdagen ställde sig bakom i december. Vidare lyfte inrikesministern fram 
att detta innebär att satsningen nu genomförs och att den kommer att hanteras 
inom ramen för den ordinarie lönebildningsprocessen.

För tydlighetens skull vill jag därför ställa följande fråga till statsrådet Mikael 
Damberg: 

 

Kan statsrådet garantera att de 360 miljoner kronorna som avsattes i budgeten 
kommer att ha visat sig ha gått till en särskild lönesatsning för landets poliser i 
slutet av 2019?

………………………………………

Johan Forssell (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2019-03-28
Besvaras senast
2019-04-03 kl. 12.00


